
 

Zápis ze 42. jednání ZO Bory 23.6.2022 v 19.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Vávra Pavel, Kujalová Jana, Večeřa Luděk, Vala Marian, 

Kovář Karel, Ing. Necidová Mária, Vávra Aleš, Doležal Petr 

 

Omluveni: Bc. Kaštanová V., Viliš P. Mgr. Chalupa M. 

Neomluveni: Kotačka L., Dostál J., Špaček M. 

Hosté: členové rybářského svazu VM 

 

1. Zahájení zasedání: 

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 

v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hodin. 

Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 9. 

Jednání je usnášeníschopné.      

Usnesení č. 1/42 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 

 

2. Ověřovatelé zápisu: 

Návrh starostky: Doležal P., Vávra A. 

 

Hlasování:  

Pro: 9     Proti:     Zdržel se:  

Usnesení č. 2/42 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Doležala P. a Vávru A. 

 

3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání. 

 

1. Zahájení zasedání 

2. Schválení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu jednání 

4. Kontrola usnesení z minulé RO 

5. Kontrola usnesení z minulého ZO 

6. Rozpočtové opatření č. 5/2022 

7. Volby-stanovení počtu členů ZO 

8. Celoroční činnost 2022 

9. Dar pro TJ Družstevník, SDH Bory 

10. ZŠ-odpisový plán, Dodatek ke smlouvě 

11. Stížnost kamenolom 

12. Pozemky-prodej, koupě, užívání 

13. Výběrové řízení Sportovní zázemí 

14. Žádosti 

15. Různé 

16. Závěr 

 



 

Hlasování:  

Pro:  9     Proti:      Zdržel se: 

Usnesení č. 3/42 ZO: ZO schválilo program jednání. 

 

Dostavili se Kotačka L., Špaček M., Dostál J., Mgr. Chalupa M., počet přítomných členů ZO 

je 13. 

 

Starostka: na úvod bych předala slovo členům delegace z rybářského svazu Velké Meziříčí, 

kteří mají pronajatý rybník Býčí louka. V hrázi rybníku se vytvořila díra a rybáři připravili 

návrh, jak ji opravit, kdo ji zainvestuje apod. Předávám jim slovo. 

 

Machát: na úvod bychom se představili: Ing. Chrást-jednatel, Vala, Ing. Zapletal a Machát-

předseda spolku. V hrázi rybníka se objevila díra a rybník protéká. Ing. Skryja nám připravil 

plán opravy. Jsme ochotni to opravit na vlastní náklady, ale chtěli bychom za to prodloužit 

nájem rybníka. Nájem končí příští rok. Oprava bude něco stát, tak aby se nám něco vrátilo. 

Vala: máme v nájmu ještě rybníky Obecník a Bezdrev. Vše je v jedné nájemní smlouvě. 

Bezdrev není rybník, je bez vody a není možné do něj vodu nějakým způsobem dostat o ten 

bychom už neměli zájem. Tam by byl krásný biotop. Nebráníme se uzavřít nájemní smlouvu 

na každý rybník zvlášť. Na Býčí louce už jsme jednu opravu prováděli, bylo to přetěsnění hráze 

za cca 25.000, - Kč, to byla dílčí oprava. Tuto havárii je potřeba vyřešit komplexně. Přetěsnit 

pořádně na každou stranu 15 m od požeráku. Je to nutné provést. Uděláme to, když budeme 

vědět, že nájem bude pokračovat. 

Starostka: byla bych pro uzavřít smlouvu na každý rybník zvlášť, Bezdrev už nepronajímat. 

Vala: Býčí louka je nebesák a pro sběr vody z okolních polí, co do něj nateče. Což je 

nedostačující. Nyní je napájen z Těšíka, když nebude voda odtud, tak rybník dopadne jako 

Bezdrev. Přítok vody je nyní na černo, je třeba ho legalizovat. Těšík vlastní Moravský rybářský 

svaz Brno a my jej obhospodařujeme a pouštíme vodu do Býčí louky. Dále tam má vodní právo 

majitel mlýnu.  

Na vodoprávním ve VM to vyřizuje pí. Vránová, ale to je věc, která nespěchá. To se může řešit 

později. Teď jde o to, že opravou rybník zhodnotí rybáři a chtějí za to prodloužit nájem. 

Machát: opravu bychom chtěli zrealizovat do konce tohoto roku. Dokumentace se může řešit 

později.  

Vala: Býčí louka není pro chov kapra pro nás zajímavá, využíváme ho pro chov ryb pro sport-

tloušťů. 

Starostka: jaká je vaše představa o nájmu? 

Vala: jakou máte cenu obvyklou pronájmu? Velké Meziříčí nám pronajímá rybníky za 4tisíce 

za hektar. 

Machát: vzhledem k tomu, že rybník opravíme, tak výše nájmu by se mohla pohybovat při nižší 

hranici. 

Vávra A.: kolik si myslíte, že bude oprava stát? 

Vala: 100.000, - Kč, počítáme, že návratnost opravy, když budou dobré roky, bude cca 6 let a 

další rok by mohl být výdělek. Ještě k rybářskému kroužku, místní školu bude kontaktovat 

domov dětí a mládeže kvůli rybářskému kroužku pro děti. V případě, že bude zájem, tak bude 

fungovat.  



 

Špaček M.: když tam dáte pletivo, jak dlouho tam vydrží? 30 let? 

Vala: když bude pod vodou, tak vydrží dlouho, může i 30 let. Je to zábrana, aby eroze 

nerozebírala hráz. Pletivo bude skryto lomovým kamenem. 

Špaček M.: a přepouštění vody z Těšíka to si vezmete na starost vy? 

Vala. ano Těšík je v našem držení, tak si to budeme řídit my. Býčí louka není schopna vodu 

zadržet. Bez vody by Býčí louka dopadla jako Bezdrev. 

Chrást: je nutné do smlouvy zapracovat i souhlas vlastníka, tedy váš, že s opravou souhlasíte, 

abychom si to mohli uplatnit do daní.  

Vávra A.: legalizace přítoku nebude problém? 

Vala: to nebude problém. Předběžná jednání na vodoprávním úřadě už proběhla. 

Vávra A.: a nebude problém s mlynářem kvůli vodě? Má tam turbínu, aby měl dostatek vody? 

Vala: pouštíme mu vodu požerákem, on má manipulační řád, ve kterém jsou stanoveny 

parametry pro odběr vody. Pro dobré vztahy jsme nedali přes přepad lávku, aby se mu lidi 

necourali kolem baráku, kvůli tomu je i zákaz rybaření z hráze.  

Starostka: dobře, děkujeme za nabídku a jestli k tomu už nic jiného nemáte, tak vás propustíme. 

My to probereme na radě a popřemýšlíme, jak postupovat dál. 

Vala M: na Bezdrev na biotop určitě nějaká dotace bude. Osobně bych se raději domlouval 

s rybáři. 

Kotačka L.: xxx to taky opraví, ale to bude oprava tak na dva roky.  

Starostka: takže máme o čem přemýšlet, budeme pokračovat v jednání. 

 

 

4. Kontrola usnesení z minulé RO 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 13.5. a 23.5.2022. 

      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 

 

Usnesení č. 4/42 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 13.5. a 23.5.2022. 

 

 

5. Kontrola usnesení z minulé ZO 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání ZO ze dne 13.5.2022. 

      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 

Usnesení č. 5/42 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 13.5.2022. 

 

 

6. Rozpočtové opatření č. 5/2022 

Starostka vysvětlila jednotlivé položky RO. Nebyly žádné dotazy a připomínky. 

 

Hlasování:  

Pro:  13     Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 6/42 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 5/2022 ve výši 2.677.311, - Kč.  

Příloha č. 1 - RO č. 5/2022 

 

 



 

7. Volby-stanovení počtu členů ZO 

Starostka: volby do ZO budou 23. a 24. září 2022. Stávající ZO mohou v souladu s ust. § 

67 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích nejpozději do 85 dnů přede dnem voleb, tzn nejpozději 

do 30.6.2022 stanovit počet členů ZO, které vzejde z podzimních voleb. Při stanovení počtu 

členů ZO je třeba přihlédnout zejména k počtu obyvatel a velikosti územního obvodu. 

V závislosti podle počtu obyvatel (500-3000) je v Borech možné stanovit počet členů ZO 7 

až 15. Bory mají ne celých 800 obyvatel. Ponechala bych pro volební období 2022-2026 

stávající počet členů ZO, tedy 15. 

 

Hlasování:  

Pro: 13     Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 7/42 ZO: ZO schválilo 15 členů ZO pro volební období 2022-2026. 

 

8.  Celoroční činnost 2022 

     a) TJ Družstevník 75.000, - Kč 

 

Hlasování:  

Pro: 13     Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 8a/42 ZO: ZO schválilo příspěvek na CČ 2022 ve výši 75.000, - Kč pro TJ 

                                      Družstevník. 

 

b) smlouva č. 7/2022 o poskytnutí dotace na CČ pro TJ Družstevník 

Hlasování:  

Pro: 13     Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 8b/42 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 7/2022 o poskytnutí dotace na 

                                     celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  

                                     územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

 

c) Komunitní škola Bory 15.000, - Kč 

 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 8c/42 ZO: ZO schválilo příspěvek na CČ 2022 ve výši 15.000, - Kč pro Komunitní  

                                     školu Bory, z.s. 

 

d) smlouva č. 8/2022 o poskytnutí dotace na CČ pro KŠ Bory 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 8d/42 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 8/2022 o poskytnutí dotace na 

                                     celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  

                                     územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

 

 

 



 

e) ZO ČSOP Bory 10.000, - Kč 

 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 8e/42 ZO: ZO schválilo příspěvek na CČ 2022 ve výši 10.000, - Kč pro ZO ČSOP 

                                     Bory. 

 

f) smlouva č. 9/2022 o poskytnutí dotace na CČ pro ZO ČSOP Bory 

Hlasování:  

Pro: 13     Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 8f/42 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 9/2022 o poskytnutí dotace na 

                                     celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  

                                     územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

 

 

g) Portimo požaduje na CČ 10.000, - Kč, vloni dostali 5.000, - Kč 

Mgr. Chalupa M.: oni ještě jezdí i k xxx, takže jezdí ke dvěma dětem. 

Starostka: dobře, takže hlasujeme o příspěvku 10.000, - Kč? 

 

Hlasování:  

Pro:  12    Proti:    Zdržel se: Kotačka L. 

Usnesení č. 8g/42 ZO: ZO schválilo příspěvek na CČ 2022 ve výši 10.000, - Kč pro Portimo,  

                                      o.p.s. 

 

 

9. Dar pro TJ Družstevník, SDH Bory 

a) darovací smlouva TJ Družstevník, dar ve výši 17.000, - Kč (sázení stromků v obecním lese) 

 

Hlasování:  

Pro: 13     Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 9a/42 ZO: ZO schválilo darovací smlouvu pro TJ Družstevník, dar ve výši 17.000,- 

                                     Kč. 

 

 

b) darovací smlouva SH ČMS-SDH Bory, dar ve výši 20.000, - Kč (sběr kovového odpadu) 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 9b/42 ZO: ZO schválilo darovací smlouvu pro SH ČMS-SDH Bory, dar ve výši  

                                      20.000, - Kč. 

 

 

c) ZO ČSOP dostane dotaci od Kraje, ale musí ji nejprve profinancovat. Je to 60.000, - Kč, ale 

na účtu peníze nemají, takže bychom jim finančně vypomohli a oni nám peníze vrátí po čerpání 

dotace. Chtějí pořizovat zdravotnický batoh, další potřebné vybavení pro fungování ČSOP.  



 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 9c/42 ZO: ZO schválilo Smlouvu o návratné finanční výpomoci pro ZO ČSOP ve 

                                      výši 60.000, - Kč.  

 

 

10. ZŠ-odpisový plán, Dodatek ke smlouvě 

a) odpisový plán ZŠ a MŠ Bory, byl vám zaslán, je doplněný o odpisy výdejního terminálu 

LOGIC VESA do jídelny, který byl pořízen letos. 

 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 10a/42 ZO: ZO schválilo odpisový plán ZŠ a MŠ Bory, aktualizace k 1.6.2022. 

 

Starostka: Falco computer, s.r.o. Velké Meziříčí se sloučilo se společností K-systém. CZ s.r.o. 

Třebíč, tímto K-systém.CZ přebírá veškeré závazky Falca computer, tedy i realizaci konektivity 

v ZŠ Bory. Máme ke schválení dodatky ke smlouvám, dostali jste je e-mailem. 

 

b) Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo na „Dodání síťového hardware, včetně instalace“ 

Hlasování:  

Pro: 13     Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 10b/42 ZO: ZO schválilo Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo na „Dodání síťového 

                                        hardware, včetně instalace“. 

 

c) Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo na „Elektrické a datové rozvody v učebně výpočetní techniky 

a rozvody wifi sítě v prostorách školy“ 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 10c/42 ZO: ZO schválilo Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo na „Elektrické a datové 

                                       rozvody v učebně výpočetní techniky a rozvody wifi sítě v prostorách 

                                       školy“. 

 

 

11. Stížnost kamenolom 

Starostka: obdrželi jsme písemnou stížnost na provoz kamenolomu Bory. Stěžovatelé si stěžují 

na prach z lomu a na otřesy, které vznikají při odstřelu v lomě, na dopravu. Z vlastní iniciativy 

lomu proběhla měření odstřelů. Dle výsledných grafů byly odstřely hluboko pod normou. 

Mgr. Chalupa M.: takže podle měření je vše v pořádku. 

Starostka: zjišťovala jsem jaké máme možnosti. Jestli máme možnost ovlivnit rozvoj lomu 

v územním plánu? Můžeme omezit těžební prostor? Z jedné strany ano, pokud prokážeme, že 

lom život v obci obtěžuje a omezuje, na druhé straně je státní zájem lom vytěžit. Vyjednávám 

s vedením lomu, aby vybudovali obchvat Borů. Byl by to ne celý kilometr silnice, nereálné by 

to nebylo. 



 

Ing. Necidová M.: když se vybuduje silnice, která povede po horizontu a bude se rozléhat hluk 

z dopravy. Obec by musela nechat zpracovat hlukovou studii.   

Špaček M.: cesta by se musela zahloubit, aby se hluk nešířil do okolí. 

Starostka: jak to vnímám já, když to řeším. Nemáme vůbec žádný užitek z lomu. Dostaneme 

ročně cca 56.000, - Kč za těžební prostor. Provoz je na Benátkách katastrofální, otřesy a 

prašnost. Jsme blízko dálnice, lom pojede pořád, dokud ho nevytěží. Bylo by nutné, aby Colas 

přispíval obci tak, jako jiné obdobné provozy.  

Vávra P.: obchvat je jediné řešení, lom bude fungovat dál, roky. 

Ing. Necidová M.: hlavně se to musí vyřešit technicky.  

Starostka: ještě bych zkusila požádat hygienu, aby změřili prašnost. 

Doležal P.: firma, která má milionové zisky, tak to pro ně nebude problém vybudovat obchvat, 

materiál mají vlastní. Obchvat je jediné řešení. Auta z lomu dopravní značky ignorují, jezdí 

všude možně. 

Kotačka L.: Oklík je pro auta z lomu v zimě zapeklitý, obchvat bude pro ně lepší. 

Vávra P.: kdyby tady byly váhy na auta, tak by auta nejezdila přetížená. 

Starostka: pan Komínek říkal, že v lomě instalují systém vah, který přetížené kamiony nepustí 

z lomu. Budeme tlačit na obchvat, dokud nebude, tak neschválíme územní plán, aby se obchvat 

řešil rychle, ne několik let. Souhlasíte tedy s tím, že budeme po lomu požadovat vybudování 

obchvatu obce. 

 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 11/42 ZO: ZO schválilo, aby Colas vybudoval obchvat obce Bory pro dopravu 

                                      z lomu. 

 

 

12. Pozemky-prodej, koupě, užívání 

a) žádost o prodej p. č. 355/1, o výměře 406 m2, druh pozemku trvalý travní porost, k. ú DB-

žadatelka xxx. Pozemek mají zaplocený a mnoho let jej užívají. 

Starostka: určitě nemůžeme prodat celý pozemek, který vede do obecní zeleně podél silnice až 

před sousedními dom, pouze zaplocenou část. Pro oddělení bude nutné, aby žadatelka nechala 

vypracovat GP.  

Špaček M.: tam je svedená voda, to je musí nějak ošetřit věcným břemenem. 

Starostka: ještě jsem uvažovala, že bychom mohli dojednat výměnu místo prodeje. Zatím 

hlasujeme o souhlasu s vyvěšením záměru o prodeji části p. č. 355/1, k. ú DB. 

 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 12a/42 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru o prodeji části p. č. 355/1, o výměře  

                                        cca 330 m2, druh pozemku trvalý travní porost, k. ú DB. 

 

b) dlouhodobé užívání části obecního pozemku p. č. 15/5, druh pozemku trvalý travní prost, k. 

ú HB paní xxx. Pozemek je zaplocený. Nemá zájem jej odkoupit ani platit nájem a ani odstranit 

ploty.  



 

Vala M.: chtěli bychom, aby si užívanou část odkoupila nebo zlikvidovala plot z obecního 

pozemku. 

Starostka: ona tvrdí, že nic kupovat nebude, nic nepotřebuje a chce abychom jí vrátili ploty, 

které pracovníci odstranili, když se tam káceli obecní stromy, aby jej nepoškodili. Navrhnu jí 

buď koupíte nebo nebudete užívat.  

Vala M.: měla by platit minimálně nájem. Já bych tam vysázel obecní les. 

Špaček M.: o tomto se s ní jedná dost dlouho a vždy se žádným výsledkem, je potřeba to dořešit. 

Zasázíme tam stromky a oplotíme to. 

Starostka: plot zepředu ji vrátíme i když ten taras je tam taky sporný, řekla bych, že je také na 

obecním, ale to by museli zaměřit geodeti. Zezadu navrhuji ploty nedat, protože tam je pozemek 

určitě obecní. Vzadu bude remízek, vysázíme tam např. bezy. 

Vala M.: nemine nás přeměření pozemku, aby si posunula plot. Řešíme to tak se všemi. 

Vávra A.: přístup k jejímu domku bych ji nenutil kupovat, většina lidí má přístup k domu po 

obecním.  

Starostka: plot vrátíme zepředu, zezadu plot nevracet, je to náš pozemek. Ta lokalita je celkově 

zapeklitá. U xxx je taras také na obecním, máme tam sběrné místo. Hlasujeme tedy o souhlasu 

s návrhem plot vrátit zepředu, zezadu ne. 

 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 12b/42 ZO: ZO schválilo, že na p. č. 15/5, druh pozemku trvalý travní porost, jejíž 

                                        část je neoprávněné užívána, se vrátí ploty pouze zepředu a zezadu ne. 

 

 

c) xxx, xxx 

Starostka: neoprávněné užívání p. č. 356/19, k. ú DB navrhla jsem xxx směnu za pozemek p. č 

858 o výměře 3151 m2, druh pozemku trvalý travní porost, k.ú DB, zatím se nevyjádřili. 

Souhlasíme tedy s vyvěšením záměru o prodeji p. č. 356/19, o výměře 389 m2, druh pozemku 

zahrada, k. ú DB. 

 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 12c/42 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru o prodeji p. č. 356/19, o výměře 389 

                                        m2, druh pozemku zahrada, k. ú Dolní Bory 

 

 

13. Výběrové řízení Sportovní zázemí 

Starostka: stále nemáme vydané stanovisko o přiznání dotace. Stavba byla soutěžená loni v září. 

Ceny materiálu letí nahoru. Po jednání se Stylstavem máme přepočítaný rozpočet na stavbu a 

je navýšený o cca 23 % na cenu skoro 20 milionů Kč včetně DPH a tato cenová nabídka platí 

dle slov pana jednatele do konce června. Vysoutěžená cena byla 16 milionů včetně DPH. Ještě 

nevíme, jestli budeme mít rozhodnutí o dotaci. Výše dotace zůstává stejná, ta se podle navýšení 

cen nemění. Z hlediska Zákona o veřejných zakázkách by bylo nejlepší řešení vypsat nové 

výběrové řízení. 



 

V podmínkách zadávacího řízení musí být uvedeno, do kdy bude stavba postavena. Jirka Vaněk 

říká rok. Nyní je rozpočet 17 milionů. 

Doležal P.: a myslíš, že vysoutěžená cena bude nižší než 20 milionů? 

Starostka: paní Tužinská říká, abychom nebyli pesimisté, že cena bude snad nižší. Na podzim 

by začala realizace. 

Kotačka L.: nehonil bych firmy, aby rychle postavily, potom stavbu odbývají, ať staví v klidu. 

Ing. Necidová M.: spíš bude problém sehnat firmu, která by letos začala pracovat. Letos už mají 

stavby rozjeté, spíše si shání práci na další období. 

Starostka: bylo by dobré, kdyby stavba začala v září a skončila v červnu příští rok. Souhlasíte 

tedy se zadáním nového výběrového na akci Sportovní zázemí obec Bory? 

 

Hlasování:  

Pro:  13    Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 13/42 ZO: ZO schválilo vypsání nového výběrového řízení na dodavatele stavby  

                                     „Sportovní zázemí obec Bory“. 

 

14. Žádosti 

Nebyly podány žádné žádosti. 

 

 

15. Různé 

a) dotace na zlepšení nakládání s odpady. Projekt je 100tisíc obec a 100tisíc dotace z kraje. 

Vybuduje se sběrné místo na bio odpad u hřiště včetně kontejneru 6 m3 na trávu, pořízení myčky 

na vratné kelímky do sportovního zázemí a 10 košů na psí exkrementy. Kam umístit koše pro 

psí hovínka? 

Špaček M.: co je s tou starou žumpou u kabin? Ta je stará, ta se může propadnout, stačí když 

na ni najedou popeláři. 

Starostka: to ani nevím, kde tam žumpa je. To budeme muset řešit. Teď je otázka kam umístit 

koše na psí exkrementy?  

Mgr. Chalupa M.: určitě ke škole. 

Vala M.: u kostela jednoho i druhého, k naučné stezce, jak pokračuje za kompostárnou do polí, 

projde tam hodně lidí. 

Starostka: shrnu tedy Vaše návrhy – ke sportovnímu areálu, aspoň dva. U kostela HB, DB, 

čekárna DB, HB, k Jednotě, pod úřad, na Hraničky.  

 

 

b) Poldr HB podle Biologického posouzení lokality, které zpracoval Filip Lysák, nedopadlo pro 

stavbu nejlépe. Nabízí se možnost řešit záchyt přívalové vody už nad poldrem. Poldr je krajní 

řešení, které zachytává příval před obcí, ale neřeší, aby ten příval byl co nejmenší. Nejprve 

bychom měli nechat zmapovat oblast nad poldrem a posouzení celé lokality z hlediska sklonu 

k erozi, množství vody, svah terénu apod. Chtěla bych nechat takto posoudit nejen oblast nad 

poldrem, ale oba naše katastry, aby vytypovali možná rizika povodní a navrhli vhodná opatření 

pro ochranu obyvatelstva. 

 



 

Špaček M.: jestli se bude budovat obchvat, tak to určitě naruší případné svody vody. 

Starostka: dobře, řeknu jim, aby počítali s tímto záměrem. 

 

 

c) humanitární sbírka textilu pro textilní banku 

Starostka: Textilní banka chce, abychom na ZO projednali, zda v obci uspořádat sbírku textilu. 

Máme tady dva kontejnery, je možné hodně poškozené oblečení na sběrný dvůr, takže žádnou 

další sbírku bych neorganizovala.  

 

Hlasování:  

Pro:      Proti: 12   Zdržel se: Kotačka L. 

Usnesení č. 15c/42 ZO: ZO neschválilo uspořádání humanitární sbírku textilu pro Textilní 

                                       banku.cz 

 

Doležal P.: měl bych jeden návrh. Měli jsme v KD oslavu, a to vybavení to je teda bída.  

Nezasloužilo by si to dokoupit vybavení? Talíře? Hrnky, panáky. A to retro dát do muzea?  

Starostka: můžeme o tom pouvažovat. 

 

Starostka: měla jsem jednání s pí Hladíkovou ohledně kanalizace na Cyrilově. Ona domovní 

čistírny nedoporučuje, dokonce ani ministerstvo zdravotnictví tomuto řešení dle jejich slov není 

nakloněno. Paní Křivská do konce srpna připraví návrhy, jak by se kanalizace na Cyrilově dala 

řešit. Jestli tam bude vybudovaná kanalizace jako máme v Borech, budou obyvatelé Cyrilova 

platit hodně vysoké stočné, protože náklady budou pro tak malou lokalitu vysoké. 

Ing. Necidová M.: výši stočného bych chtěla, aby to bylo vyčíslené. 

Starostka: potom je možnost svést odpadní vodu do kořenové čističky nebo to vést za obec 

směrem k Vídni a tam mít čistírnu. V takovém případě je možno dodat i hotový domek 

s technologií. 

 

Špaček M.: a jak to vypadá a rybníčkem? 

Starostka: je na stavební povolení. Ještě jsme podali na stavební povolení chodníky na 

Hraničkách. 

Špaček M.: kam poteče voda, když tam budou chodníky, to vytopí Brodek. Voda na Hraničkách 

stéká na louku a tomu budou bránit chodníky. 

Starostka: takový podnět, tady měl zaznít před dvěma roky, tak dlouho o tom mluvíme, a ne po 

dokončení projektové dokumentace a zahájení stavebního řízení. Předpokládám, že projektanti 

na to i tak mysleli.  

 

Ing. Neidová M.: proběhlo jednání osadního výboru. Vzešel požadavek na jeden kontejner na 

plasty. Kolem silnice se opravovala koryta a není to dodělané. Na podzim koryta nebyla, teď 

jsou tam už nějakou dobu složená. A dále se řešila oprava silnice, odvodňovací kanály pod 

Ondrováčkovýma a pod sběrným místem. 

Starostka: koryta pracovníci dodělají a na ty kanály se zajedu podívat a řekneš a ukážeš mi kde, 

co a jak. 

 



 

 

16. Závěr 

Starostka ukončila jednání ZO ve 21.30 hodin. 

 

Zapsala: Dvořáková Libuše 

 

Ověřovatelé zápisu:    Doležal Petr  ________________________________ 

 

 

          Vávra Aleš ________________________________  

 

  

Místostarosta obce – Pavel Vávra           ______________________________ 

 

 

Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 

 

 


